

Title (en)

Sample sheet case

Title (de)

Musterblattkoffer

Title (fr)

Album d'échantillons

Publication

EP 0686361 A1 19951213 (DE)

Application

EP 95107385 A 19950516

Priority

DE 9409415 U 19940610

Abstract (en)

The case has a multi-part operable structure (10) on an upper narrow side provided with a carrying grip (23). The one wall section (13) incorporates the carrying grip and the other (14) located on the outside when the case is closed has a single central elongated through aperture (26) for the carrying grip and at least one closure part. As closure parts in the area of the single through aperture paired securing stops (25) working in conjunction with one another are provided. One of the stops is arranged or formed on the exterior wall section (14) on the open side of the case and the other on the interior wall section (13). <IMAGE>

Abstract (de)

Musterblattkoffer mit einer offenen oberen Schmalseite, die aus zwei übereinanderklappbaren Wandungsabschnitten (13, 14) besteht, von denen einer (13) einen Tragegriff (23) und der andere (14) eine Durchgangsöffnung (26) für den Tragegriff (23) sowie mindestens ein Verschlußteil aufweisen, wobei als Verschlußteile im Bereich der Durchgangsöffnung (26) paarweise miteinander zusammenwirkende Rastelemente (25, 27) vorgesehen sind, von welchen das eine an dem außenliegenden Wandungsabschnitt (14) und das andere an dem innenliegenden Wandungsabschnitt (13) angeordnet oder ausgebildet sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A45C 13/10; G09F 5/04

IPC 8 full level

A45C 13/10 (2006.01); G09F 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 13/1076 (2013.01); G09F 5/04 (2013.01)

Citation (applicant)

DE 9319670 U1 19940217 - LACHENMAIER & CO KG G [DE]

Citation (search report)

- [DA] DE 9319670 U1 19940217 - LACHENMAIER & CO KG G [DE]
- [A] US 2869771 A 19590120 - BOTHWELL WILLIAM R
- [A] US 2967011 A 19610103 - WILLIAM TROGMAN
- [A] FR 872204 A 19420602
- [A] BE 491552 A

Cited by

EP1050229A1; DE20105551U1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

DE 9409415 U1 19940804; DE 59501680 D1 19980430; EP 0686361 A1 19951213; EP 0686361 B1 19980325

DOCDB simple family (application)

DE 9409415 U 19940610; DE 59501680 T 19950516; EP 95107385 A 19950516